

☞电话:020-66348679/66348553

◉地址:广州市番禺区珠江路1号

⊚邮箱:Lisalee@gttc.net.cn/gfbusiness@gttc.net.cn

国家纺织品服装服饰产品质量检验检测中心(广州) National Quality Inspection and Testing Center for Textile Garment and Accessories(Guangzhou)

国家皮革制品质量检验检测中心(广东)

中国产业用纺织品行业测试中心(广东)









广检小程序

检集团 GTTC

国内领先综合实力 助力品牌全球通行 Domestic Leading Comprehensive Power Help the Brand Globally Accessible

广检集团作为国际权威的第三方检验检测认证机构,主要从事纺织轻工、食品化工、生态环境、建筑工程等方面的质量检测认证、能力验证、标准培训、实验室服务和市场管理服务。拥有纺织品服装服饰、皮革制品、加工食品等国家级质检中心,现有员工1800余人,办公及检测场地7万多平方米,是集检测、认证、培训、标准化等技术服务为一体的综合性技术服务机构,检验检测能力和技术服务水平处于国内前列。

广检集团始终秉持可持续发展理念,积极探索绿色、低碳等方面的新业态服务,深度践行企业责任担当,坚守 抗疫检测第一阵地,稳步推进企业高质量发展,把对员工、客户、环境、社会的贡献价值与企业战略及管理深度融 合,致力于成为您公正可靠的合作伙伴。

As an international third-party testing and certification organization, GTTC mainly engages in inspection, testing and certification. Guangzhou SASAC fulfills the duties of the investor and entrusts Guangzhou Municipal Bureau of Market Regulation to supervise. It mainly engaged in quality testing and certification, proficiency testing, standard training laboratory services and market management services in textile and light industry, food chemical industry, ecological environmental, construction engineering, etc.. GTTC possesses three national-level quality inspection centers for textiles, garments and accessories, leather products and processed foods. It has more than 1800 professional staffs and over 70,000 m² of offices and laboratories. It is a comprehensive technical service institution integrating testing, certification, training, standardization and other technical services. Its inspection and testing capabilities and technical service level are among the top in China.

GTTC always upholds the concept of sustainable development and explores new services concerning green and low-carbon economics. GTTC bears the responsibilities of fighting COVID-19 and promotes high-quality development of the enterprise. Moreover, GTTC combines the contribution value for employees, customers, environment and society with the strategy and management of the enterprise. GTTC endeavors to be one of your fair and reliable partners.



资深专家团队掌舵 提供一站式解决方案

Senior Experts Regulate the Team Provide One-Stop Solutions



罗武波(Apollo Luo)

国际业务部主要负责人

Director of GTTC International Business Department 20年国际检测认证领域服务经验

实验室团队管理实践经验丰富

曾任国际知名第三方检测机构高级经理

Worked as a senior manager in a well-known international third-party testing organization

精通消费品国际法律法规及欧美品牌检测标准

Familiar with international laws & regulations for consumer products and testing standards for the brands in Europe and the USA

拥有服务品牌客户的大局视野及价值创新意识



李小杏(Alice Li)

国际业务部负责人 16年国际检测领域服务经验 长期致力于国际知名品牌服务 Engaged in the service for the international well-known brands for a long time 熟悉国内法律法规及标准要求

曾受邀赴国外为多个国际知名奢侈品牌培训

广检集团国际业务部是广检集团为聚焦高端品牌客户、深化国际战略布局匠心打造的专业服务团队,凭借团 队成员丰富的国内国际市场检测认证经验,助力国内品牌通行国际、国际品牌顺利进入中国市场,致力搭建全球品 牌市场畅通无阻的"桥梁"。

The International Business Department of GTTC is a professional service team aimed to deepen the international layout and provide good service for customers of high-end brands. With the rich experience of its members, GTTC helps domestic brands enter the international market and international brands into Chinese market smoothly. It endeavors to build an unobstructed passage for customers of high-end brands in the global market.

02



国际业务部高级经理

14年国际检测领域服务经验

14 years of service experience in the international testing field

熟悉多国法律法规和测试要求

曾任国际知名第三方检测机构大客户经理

带队维护超过200个纺织企业大客户

Lead the team to maintain the relationship with more than 200 VIP clients

擅长为客户提供一站式服务解决方案



何妍(Vivian Ho)

国际业务部核心成员 Core member of GTTC International Business Department 12年国际检测领域服务经验 擅长产品质量分析及风险评估

为客户提供专业的分析咨询服务



刘晓玲(Aileen Liu)

国际业务部核心成员

14年国际检测领域服务经验

曾任国际知名第三方检测机构客服经理

national well-known third-party testing organization

熟悉国内外市场法律法规及测试流程

擅长通过评估产品风险制定测试方案

团队专家有着超15年丰富的外资第三方检测认证服务经验,熟悉欧美各大品牌的测试要求和流程,擅长解读 欧美、亚洲以及中东国家的法律法规要求,能为客户提供优质的检测、认证、标准、咨询、培训、研发等一站式全流程 服务,给全球客户提供有价值的一站式解决方案。团队始终秉承公正、专业、热情的客户服务理念,与您共创新时代 的美好生活品质。

Senior experts in the team have over 15 years of work experience in the third-party testing and certification organization supported by international fund. They are familiar with the testing procedures and requirements for major brands in Europe and the USA. They are good at interpreting laws and regulations of Europe, the USA, Asia and the Middle East. They are able to provide high-quality testing, certification, standards, consulting, training, research and other one-stop services for customers all over the world. The team always adheres to the service concept of fairness, professionalism and enthusiasm. They endeavor to make a good life with you in the new era.

03

提高品牌通行合规性 构建全球畅通的贸易网络

Improve Brand Compliance

Build a Good Global Trade Network

随着全球化发展,国际贸易关系愈加紧密。品牌外拓市场空间,必须提高通行市场的合规性。广检集团国际业务面向全球客户提供专业的检测认证服务,帮助客户了解国内外法规标准及相关检测内容,构建全球畅通的贸易网络。

With the development of globalization, international trade has become more and more closely. In order to expand brand market, it is necessary to comply with the rules of market compliance. GTTC International business department provides professional testing and certification service for global customers, which helps customers to understand domestic and foreign standards and testing contents. They endeavor to build a good global trade network.

进入中国市场 To enter the Chinese market

产品进口中国市场不仅需要符合中国的强制标准和相对应的产品标准要求,也需要满足《中华人民共和国产品质量法》,《中华人民共和国标准化法》和《中华人民共和国消费者权益保护法》等相关法规的要求,电商产品还需要符合《中华人民共和国电子商务法》。

For the products that are imported into the Chinese market, it is necessary to meet Chinese mandatory standards, corresponding product standards and the requirements of laws and regulations such as *Product Quality Law of the People's Republic of China*, Standardization Law of the People's Republic of China, and Law of the People's Republic of China on the Protection of Consumer Rights and Interests, E-commerce products must meet E-Commerce Law of the People's Republic of China.

04

《中华人民共和国产品质量法》

《中华人民共和国标准化法》

《中华人民共和国电子商务法》

《中华人民共和国消费者权益保护法》

《强制性产品认证管理规定》等

Product Quality Law of the People's Republic of China
Standardization Law of the People's Republic of China
Law of the People's Republic of China on the Protection of Consumer Rights and Interests
E-Commerce Law of the People's Republic of China
Mandatory Product Certification Management Regulations
and so on.

拓展海外市场 To expand overseas markets

随着贸易全球化,海外市场仍有较大拓展空间和机遇。国内产品出口国际市场需满足出口地国家的法律法规和监管要求。如美国的消费品提高法案CPSIA、欧洲的REACH法规等。

With the globalization of the trade, overseas market still has more room for expansion and more opportunities. If domestic products are exported to the international market, it is necessary to meet the targeted country's laws, regulations and mandatory requirements, such as CPSIA in the USA, REACH in Europe and so on.

重点国家或地区	法律法规
Key countries or regions	Laws and Regulations
美国 USA	纺织品的成分和洗涤标签法规 16 CFR 300/303/423
	消费品提高法案 The Consumer Product Safety Improvement Act (CPSIA)
	加州法案CA65 California Proposition 65 (CA 65)
	美国鞋服限用物质清单 AFIRM Restricted Substances List (AFIRM RSL)
欧洲 Europe	欧洲成分法规 REGULATION (EU) No 1007/2011
	欧洲《化学品注册,评估,许可和受限规例》 Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals (REACH)
	持久性有机污染物 Persistent Organic Pollutants (POPs)
德国	通用产品安全指令 General Product Safety Directive (GPSD)
Germany	德国《化学品禁止条例》 Chemverbotsv
瑞士	瑞士化学品风险法
Switzerland	Swiss Ordinance on Chemical Risk Reduction Directive (ChemRRV)
澳大利亚	公平贸易法案1987 Fair Trade Act 1987
Australia	消费品化学物质浓度安全指南 Safety Guidance on Concentrations of Particular Chemicals in Certain Consumer Goods
加拿大	消费品安全法案 Canada Consumer Product Safety Act (CCPSA)
Canada	纺织品标签和广告法规 Textile Labelling and Advertising Regulations
韩国	韩国安全质量标识 KC Mark
Korea	韩国儿童用品安全特殊法案 Korea Children's Products Safety Special Act
日本	日本第112号法令《关于日用品中有害物质含量法规》 Act on Control of Household Products Containing Harmful Substances, Act No. 112 of 1973
Japan	Act on control of nodection for nodects containing frammat Substances, fact No. 112 of 1515
沙特	纺织产品技术法规 Technical Regulation of Textile Products
Saudi Arabia	reclifical regulation of fexilie Froducts
土耳其	化学品注册、评估、授权和限制法规 KKDIK Regulation (Similar to EU REACH Regulation)
Turkey	
越南	工贸部 QCVN 01: 2017/BCT法规 Ministry of Industry and Trade QCVN 01:2017/BCT
Vietnam	ministry of madatry and flade governor.2011/bot

05

提供遍布全球的服务 检测项目涵盖国内外标准8000+项

Provide Global Service

The Testing Items Cover 8000+ Domestic and Foreign Standards

广检集团拥有国际先进的纺织全领域检测能力以及覆盖全球的GB、FZ、QB、ISO、AATCC、BSI、UIS、DIN、SASO等国内外标准检测能力,为企业提供优质的全球化服务。

GTTC has internationally advanced testing capability in the whole fields of textiles. It also has the worldwide testing capability of GB, FZ, QB, ISO, AATCC, BSI, UIS, DIN, SASO and other domestic and foreign standards. Thus it can provide high-quality global service for enterprises.



检测范围 Testing Scope

纤维

Fiber

纱线

Yarn

纺织品及其制品

Textiles and Related Products

产业用纺织品

Industrial Textiles

羽绒羽毛及其制品

Down Feather and Related Products

皮革/毛皮及其制品

Leather/Fur and Related Products

鞋与鞋材

Shoes and Materials

箱包及配件

Bags and Accessories

文具

Stationary

玩具及儿童用品

Toys and Children's Products

眼镜

Glasses

染料及染料助剂

Dyes and Dye Auxiliaries

塑料制品

Plastic products

水质

Water Quality

纸制品

Paper Products











重点测试项目推荐

Key Testing Items

测试标准 Testing Standards

国际:ISO International: ISO

中国: GB、FZ、GB、FZ、QB、HG、SN China: GB、FZ、GB、FZ、QB、HG、SN

欧盟:EN EU: EN

国际羽绒羽毛局:IDFB

International Down and Feather Bureau: IDFB

美国:AATCC、ASTM、CPSC USA: AATCC, ASTM, CPSC

日本:JIS Japan: JIS 沙特:SASO

Saudi Arabia: SASO



功能性测试(部分) Functional Testing (Partial)

抗静电

Anti-Static

冷感

Cool Feeling

抗菌防霉

Antibacterial Property and Mildew Resistance

消臭

Deodorant

远红外性能

Far-Infrared Property

防紫外线

UV-Protective

免烫防皱

Wrinkle Free

防螨

Anti-Mite Property

防水

Water Resistance

吸湿速干

Moisture Absorption and Quick Drying

吸湿发:

Moisture Absorption and Heating

拒油

Oil Repellency

拒水

Water Repellency

易去污

Soil Release

透气

Air Permeability

诱湿

Water Vapour Permeability











医疗器械和个人防护装备相关测试(部分) Testing of Medical Device and Personal Protective Equipment (Partial)

阻干/湿态微生物

Resistance to Microbial Penetration (dry/wet)

抗水/抗乙醇/抗合成血液穿透

Water Resistance/Alcohol Resistance/Resistance of Penetration by Synthetic Blood

细菌过滤效率

Bacterial Filtration Efficiency

口罩颗粒物过滤效率

Particle Filtration Efficiency of Respirator

干态落絮

Linting

抗血液携带病原体穿透性

Resistance of Penetration by Bloodborne Pathogens

微生物洁净度(生物负载)

Microbial Cleanliness (Bioburden)





化学类受限物质测试(部分) Testing of Restricted Chemical Substances (Partial)

甲醛

Formaldehyde

酸碱值

pH Value

偶氮染料

AZO Dyes (Banned Amines)

邻苯二甲酸盐含量

Phthalates

烷基酚/烷基酚聚氧乙烯醚

Alkylphenol (AP)/Alkylphenol Ethoxylates (APEOs)

重金属

Heavy metals

可萃取重金属

Extractable Heavy Metals

镍释放

Nickel Release

多环芳烃

Polynuclear Aromatic

六价铬

Cr(VI)

有机锡化合物

Organotin Compounds (DBT, DOT, TBT, TPT, TPhT etc.)

短链氯化石蜡

Short-Chain Chlorinated Paraffins (SCCPs) (C10-C13)



10

全球法规/要求符合性测试(部分)

Global Laws/Regulations/Requirements Compliance Testing (Partial)

欧洲《化学品注册,评估,许可和受限规例》

Registration, Evaluation and Authorization of Chemicals (REACH)

《加州65法案》

California Proposition 65

美国消费品安全改进法案

Consumer Product Safety Improvement Act (CPSIA)

高度关注物质

Substances of Very High Concern (SVHC)

国际环保纺织协会标准

OEKO-TEX Standard 100



广检集团拥有CMA、CAL、CNAS、CATL、CPSC、WOOLMARK、IDFB等全球认可的认证资质,检测报告获美、日、英、法、德等100+个国家和地区实验室认可组织的认可,具有国际公信力。目前服务的地区和国家包括美国、英国、德国、法国、意大利、西班牙、加拿大以及中东、韩国、日本、新加坡等。

GTTC has universally accepted certification qualifications such as CMA, CAL, CNAS, CATL, CPSC, WOOLMARK, IDFB and so on. Its testing reports have international credibility, which are approved by over 100 national and regional laboratory accreditation organizations in the USA, Japan, UK, France and Germany. Served countries and areas include the USA, the UK, Germany, France, Italy, Spain, Canada and the Middle East, South Korea, Japan, Singapore and so on.